

Conselleria d'Agricultura, Ramaderia i Pesca

Anunci de la consulta pública prèvia sobre el projecte d'ordre de la conselleria d'Agricultura, Ramaderia i Pesca per la qual s'estableixen les bases reguladores de les subvencions destinades al foment de les races autòctones amenaçades. [2023/11640]

De conformitat amb el que estableixen els articles 14 i 15 de la Llei 4/2023, de 13 d'abril, de la Generalitat, de participació ciutadana i foment de l'associacionisme de la Comunitat Valenciana, amb caràcter previ a l'elaboració d'un projecte o avantprojecte de llei o de reglament, s'oferrà a la ciutadania informació sobre els seus antecedents, els problemes que es prenen solucionar amb la nova regulació, la necessitat i oportunitat de la seua aprovació, els objectius, les possibles solucions alternatives, i tota la informació que puga ajudar la ciutadania a formar-se una opinió sobre la problemàtica.

Així mateix, de conformitat amb el que es disposa en l'article 165.1 de la Llei 1/2015, de 6 de febrer, d'hacienda pública, sector públic instrumental i de subvencions: «Tots els tràmits d'aquest procediment seran evacuats per via d'urgència, en atenció a la seua especial naturalesa».

A fi de complir amb la norma esmentada s'anuncia l'obertura de consulta pública en relació amb la iniciativa d'elaboració del projecte de referència, durant un termini de 10 dies naturals, comptadors a partir de l'endemà de la publicació del present anuncii en el *Diari Oficial de la Generalitat Valenciana*.

La informació pot consultar-se en el portal de participació de la Generalitat <https://gvaparticipa.gva.es>, a fi que en el termini esmentat les persones i les organitzacions potencialment afectades puguen presentar les seues aportacions i opinions.

Les alegacions, suggeriments o observacions es faran, preferentment, a través del portal de participació esmentat. Per a l'adecuada interpretació, valoració i, si escau, incorporació de les aportacions, s'haurà d'especificar l'article i l'apartat del projecte al qual es refereixen, la modificació que es proposa i les raons en què es fonamenta. També s'hi podrà adjuntar una proposta de redacció alternativa.

València, 17 de novembre de 2023.– El conseller d'Agricultura, Ramaderia i Pesca: José Luis Aguirre Larrauri.

Conselleria de Agricultura, Ganadería y Pesca

Anuncio de la consulta pública previa sobre el proyecto de orden de la Conselleria de Agricultura, Ganadería y Pesca por la que se establecen las bases reguladoras de las subvenciones destinadas al fomento de las razas autóctonas amenazadas. [2023/11640]

De conformidad con lo establecido en los artículos 14 y 15 de la Ley 4/2023, de 13 de abril, de la Generalitat, de participación ciudadana y fomento del asociacionismo de la Comunitat Valenciana, con carácter previo a la elaboración de un proyecto o anteproyecto de ley o de reglamento, se ofrecerá a la ciudadanía información sobre sus antecedentes, los problemas que se pretenden solucionar con la nueva regulación, la necesidad y oportunidad de su aprobación, los objetivos, las posibles soluciones alternativas, y toda la información que pueda ayudar a la ciudadanía a formarse una opinión sobre la problemática.

Asimismo, de conformidad con lo dispuesto en el artículo 165.1 de la Ley 1/2015, de 6 de febrero, de hacienda pública, sector público instrumental y de subvenciones: «Todos los trámites de dicho procedimiento serán evacuados por vía de urgencia, en atención a su especial naturaleza».

Al efecto de dar cumplimiento a la norma referenciada se anuncia la apertura de consulta pública en relación con la iniciativa de elaboración del proyecto de referencia, durante un plazo de 10 días naturales contados a partir del día siguiente al de la publicación del presente anuncio en el *Diari Oficial de la Generalitat Valenciana*.

La información puede consultarse en portal de participación de la Generalitat <https://gvaparticipa.gva.es>, a fin de que en el plazo mencionado las personas y las organizaciones potencialmente afectadas puedan presentar sus aportaciones y opiniones.

Las alegaciones, sugerencias u observaciones se realizarán, preferentemente, a través del citado portal de participación. Para la adecuada interpretación, valoración y, si procede, incorporación de las aportaciones, se deberá especificar el artículo y el apartado del proyecto al que se refieren, la modificación que se propone y las razones en las cuales se sustenta. Podrá igualmente acompañarse una propuesta de redacción alternativa.

València, 17 de noviembre de 2023.– El conseller de Agricultura, Ganadería y Pesca: José Luis Aguirre Larrauri.